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ACTA JUNTA MUNICIPAL DE LA MARINA 

 

 

Data: 25/06/2020 

Hora de començament: 19,30h 

Assistents:  

- Regidora de Participació: Purificación Vives Pérez 

- Regidor de Pedanies: Vicente Alberola Gonzálvez 

- Regidor de Promoció Econòmica: Carles Molina Gómez 

- Alcaldessa Pedània de la Marina: Marisa Díaz Sánchez 

- Representant Grup Compromís: Felip Sánchez Gamero  

- Representant Grup PP: Manuela Mora 

- Representant Grup Ciutadans: Eva M. Crisol Arjona 

- Representant Grup Vox: M. Isabel Ramal Segura  

- Representant Marina Espai Natural: M. Carmen Bellot 

- Representant AV Pino Mar La Marina: Isabel Valentín Boix 

- Representant AMPA CP La Marina: M. Soledad Pérez Soler  

 

Hora de finalització: 20.30 h 

 

 

1. Lectura i aprovació de l’acta anterior 

La regidora de Participació, Puri Vives, dona la benvinguda a tots els participants a la Junta i informa que 

la reunió serà gravada; a continuació, es passa a votar l'acta de la Junta anterior. 

Manuela Mora, representant del Partit Popular, diu, per deixar-ne constància en acta, que el seu partit 

no ha rebut l'acta anterior, la convocatòria a la Junta, ni l'enllaç per a connectar-se a aquesta. 

Els assistents a la Junta decideixen l'aprovació de l'acta anterior. 
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2. Informació sobre qüestions d'interés de la Regidoria, amb motiu del Covid-19 

La regidora de Participació, Puri Vives, comença dient que amb motiu de la COVID-19 hi ha hagut una 

retallada de pressupostos en totes les regidories de l'Ajuntament per a ajudar a la ciutadania a través 

de Drets Socials, destinades a ERTOS, autònoms, famílies, etc.; per això, la partida dels pressupostos 

participatius ha sigut destinada íntegrament a aquestes ajudes, ja que per forma i temps era impossible 

dur-los a terme en el que resta d'any. 

Informa també, que s'està treballant a actualitzar el model dels Pressupostos Participatius, perquè, en 

un futur, tant a l'hora de valorar com d'executar, es puguen realitzar més ràpidament, amb la finalitat 

que no es col·lapse cap regidoria. 

Explica que, hui dia, estan i seguiran tancats els centres cívics fins que es puga garantir la seguretat de 

les persones, sobretot dels majors. En aquest cas, la Regidoria de Benestar Social va a l'una amb la de 

Participació; els centres socials també romanen tancats. 

D'altra banda, s'estan tramitant les subvencions per a les associacions, quan es publiquen es comunicarà 

per correu; també comenta que és important tindre actualitzades les dades de les associacions i 

demanar el certificat digital, ja que qualsevol tràmit s'ha de fer per l'Administració Electrònica, i és 

imprescindible comptar amb la signatura digital. 

A més, trasllada que s'ha estat pendent en tot moment de la situació en les pedanies, a través dels 

pedanis, que han anat informant de la situació. 

Un altre punt que comenta és que es procedirà a instal·lar en les pedanies punts WI-FI on encara no hi 

ha, i a reforçar els que hi ha en l'actualitat. 

 

3. Informació d'actuacions en pedanies, amb l'assistència del regidor Carles Molina 

El regidor de Promoció Econòmica, Carles Molina, explica que s'ha creat un Comité Executiu de Gestió 

de Platges, on s'ha elaborat un Pla de Contingències, per a evitar, en la mesura que siga possible, els 

contagis, i perquè es puga fer una rotació efectiva de les persones que accedeixen a la platja. Comenta 

que divendres passat va haver-hi una reunió on es va explicar aquest Pla, i a la qual van acudir 

representants de les pedanies que tenen litoral, entre elles la Marina, i on també va estar l'alcalde i els 

regidors de Manteniment, de Platges i de Seguretat Ciutadana; a més es va fer una reunió amb AV de la 

Marina. Diu que com que les associacions ja van estar presents en aquesta reunió, hui està en la Junta 

per a contestar els dubtes que puguen tindre. 

Vicente Alberola, regidor de Pedanies, informa que Héctor Díez, regidor de Manteniment, no ha pogut 

assistir, i ell parlarà en el seu nom. Diu, en primer lloc, que el plec de manteniment de voreres ja està 

adjudicat i en breu començaran les obres; a més es preveu que el mes vinent s'adjudique el d'asfaltat 
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de camins i de terra. D'altra banda, informa que està en execució la reparació del forjat del centre social 

de la Marina. 

Vicente Alberola exposa que les reformes en el poliesportiu de la Marina estan incloses en el Pla 

Quadriennal d'Inversió en Pedanies, i que a més és un compromís de l'Equip de Govern, per la qual cosa 

es realitzaran; que s'han retardat pel confinament, però que en breu li assignaran un arquitecte tècnic i 

començaran a elaborar el projecte. Explica que es farà un pavelló nou i també la reforma dels vestuaris. 

Diu que les reparacions que necessita són costoses, perquè el poliesportiu està construït en una rambla, 

i quan plou, l'aigua es filtra del sòl cap amunt, per la qual cosa serà una reparació important. A més, 

apunta que com és sabut, l'Ajuntament ha estat tres mesos parat, i a les obres que els ha agafat sense 

començar com a aquesta, s'han retardat en la seua execució, però que existeix un compromís i es durà 

a terme. 

 

4. Precs i preguntes 

La representant de Marina Espai Natural, M. Carmen Bellot, pregunta a Vicente Alberola pel contracte 

d'asfalt de camins. Comenta que ja no parla sol com a representant de l'associació, sinó com a veïna. 

Explica el que passa a la Marina quan hi ha riuada, alguns camins desapareixen i els veïns no poden 

accedir a les seues cases; posa d'exemple l'entrada a la seua, que va quedar sis mesos inutilitzada durant 

l'última riuada. Comenta que fa uns anys l'Ajuntament va asfaltar camins privats (creu que amb uns 

diners que van sobrar d'alguna actuació), i quan es va arribar al que va a la seua casa, només es va 

asfaltar la meitat; a més, des que es va fer la circumval·lació, s'ha canalitzat l'aigua d'una altra forma i 

no s'ha tingut en compte per on ix, cau en el camí i el deixa inutilitzat. Per això, quan es parla d'asfaltar 

camins, pregunta quins són, ja que pensa que la majoria dels que queden sense asfaltar a la pedania són 

privats, i entén que no entrarien en aquest contracte. 

Vicente Alberola, regidor de Pedanies, exposa el seu dubte al fet que s'asfalten camins nous que siguen 

de terra i es pensen a convertir en asfalt. Els plecs que se signaran ara són per a arreglar camins; els que 

siguen d'asfalt i estiguen en mal estat s'asfaltaran, i els de terra igual; s'arreglaran els que estiguen en 

molt mal estat. Entén que la pedània haurà traslladat a Manteniment les prioritats que hi ha a la Marina 

referent a això, i si aquest és un d'ells, doncs se solucionarà. 

M. Carmen Bellot exposa que hi ha camins que estan en vessants d'aigua i que el problema és que quan 

plou se'ls emporta per davant i desapareixen; per tant, els asfalten els veïns; i que ja fa anys que s'està 

així. De fet, el que va a sa casa és l'únic que es va quedar a mig fer, tots els que van de la carretera cap 

avall són privats i els ha asfaltats l'Ajuntament. Comenta que la discussió és la de sempre, és a dir, que 

el camí és privat; i diu que, si per la circumval·lació cau sis vegades més d'aigua de la qual queia, com 

s'arreglarà això? No diu que s'agafe diners públics per a arreglar camins privats, però si hi ha un Pla, li 

agradaria saber com és. 
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La regidora de Participació, Puri Vives, li diu a M. Carmen Bellot que els passe l'adreça del camí per a 

traslladar-li-la al regidor de Manteniment. 

M. Carmen Bellot contesta que Héctor Díez ja coneix aquesta problemàtica, que se li ha traslladat a 

l'Ajuntament diverses vegades, i que els contesten que és cosa dels veïns. 

Marisa Díaz, pedània de la Marina, diu a Vicente Alberola que les cistelles del poliesportiu que s'han 

desmantellat de la pista de dalt, a més de pals i enderrocs, s'han quedat pel sòl i està tot en un estat 

lamentable, fins i tot perillós. Creu que és urgent que es reculla, perquè si entren xavals pot haver-hi un 

accident. D'altra banda, comenta que es va dir de deixar les llums enceses a la nit, i posar unes cistelles 

antivandàliques, perquè poguera entrar qui volguera a jugar lliurement sense ser un equip, i això tampoc 

s'ha fet. 

Vicente Alberola contesta que, respecte a la neteja, entenia que això estava tot fora, pren nota perquè 

es netege; i pel que fa a les cistelles, si hagueren estat posades, no estarien en ús mentre no canvie el 

decret de la Generalitat. Cal controlar l'ús de les instal·lacions esportives. 

M. Isabel Ramal, representant del grup Vox, pregunta qui porta el tema del manteniment i jardineria, 

perquè volia fer-li arribar que hi ha un abandó brutal sobre aquest tema a la Marina. Ja s'han queixat i 

fet diversos precs sobre aquest tema, fins i tot han passat un comunicat sobre un arbre que s'està 

desplomant i que és un perill per a qualsevol usuari que passe per ací. 

Puri Vives, regidora de Participació, li pregunta l'adreça per a passar el comunicat a Parcs i Jardins. 

M. Isabel Ramal contesta que és al parc que limita amb el carrer Migdia. A més de l'arbre a mig caure, 

les voreres no estan en condicions. Diu que ja van passar un prec de les irregularitats que hi havia 

respecte al manteniment, i el mateix, en l'artèria principal. Creu que hauria d'haver-hi molta més neteja 

en aquesta pedania; que està molt abandonada, amb molta brutícia i poc manteniment. Opina que això 

no és manera d'atraure el turisme. 

Puri Vives contesta que li ho traslladarà tot a la Regidoria de Manteniment, i diu que això de l'arbre 

veurà si es pot solucionar com més prompte millor, perquè això sí que és perillós. 

M. Isabel Ramal pregunta que quins seran els protocols de seguretat del Pla de Contingències. 

Carles Molina, regidor de Promoció Econòmica, diu que farà un resum, ja que és molt ampli per a 

explicar-ho tot ara, i que li ho pot enviar per correu. Comenta que bàsicament es tractarà de controlar 

l'aforament sectoritzant les platges, amb un PVC ecològic, i respectant la zona de plenamar per a zona 

de passeig; i a partir d'ací s'establirà un aforament i un horari, i es farà una rotació de vehicles en les 

zones on es puga fer. 

M. Isabel Ramal, pregunta si s'ha plantejat fer un accés per a persones amb discapacitat a la Marina. 

Carles Molina contesta que hi ha platja accessible a la Marina i que s'està acabant de condicionar; a més, 

diu que està feta la licitació per al servei de socorrisme, però pel tema de la Covid, l'ajuda al bany no 

s'ha pogut ficar. S'està en contacte amb Drets Socials perquè es done suport des d'allí. 

M. Isabel Ramal pregunta a Vicente Alberola sobre quan es farà la reforma del poliesportiu. 

Vicente Alberola contesta que s'està redactant el projecte, que encara no es coneix el problema real; 

s'estan estudiant les baixants d'aigua, i fins que l'arquitecte no redacte el projecte, no es pot saber. Diu 
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que, potser és més senzill del que es pensa, o potser més complicat. En el moment que estiga fet el 

projecte, s'adjudicarà al més prompte possible; però fins que no es conega la realitat del problema no 

es pot saber. 

Isabel Valentín, representant de l'associació Pino Mar, exposa que en els aparcaments de la platja de la 

Marina han depositat munts de plantes per a deshidratar al sol i que estan llevant molt d'espai per a 

aparcar; a més, ara, la gent tira allí el fem. Pensa que no és lloc on deixar-les mentre es deshidraten. 

En un altre ordre de coses, explica que la passarel·la de la platja del Rebollo està molt deteriorada i no 

és practicable fins a la platja. 

Carles Molina contesta que li ho traslladarà a les regidories competents a veure què es pot fer, potser 

una neteja més intensiva i algun tipus de senyalística per a la zona d'aparcaments; i quant a la passarel·la, 

comenta que li envie les fotos amb la ubicació i tots els detalls que tinga. 

Puri Vives li diu que ho passe tot per Registre i que des de Participació se li donarà trasllat als 

departaments competents de totes les qüestions que siguen plantejades en la Junta. 

Mari Carmen Bellot comenta que fan falta més papereres; a més vol saber quin serà l'horari de les 

platges. 

Carles Molina contesta que, per la nova normativa, les platges són considerades elements comuns, i les 

papereres es retiren de l'arena i es col·loquen darrere; i l'horari de la Marina serà de 09.00 h a 11.00 h. 

La representant de Marina Espai Natural diu que seria bo fer una campanya de conscienciació ciutadana 

per al tema de la neteja, ja que això és de tots i cal mantindre-ho net. A més, comenta que la paperera 

amb la bossa de plàstic, quan bufa el vent, se n'ix cap a fora i tira tot el contingut a terra; suggereix un 

altre tipus de paperera. D'altra banda, explica que hi ha una rampa al final del camí on està la caseta de 

turisme i en la qual aparquen cotxes sense respectar-la i obliga els vianants a baixar a la carretera; i com 

no té senyal, no es pot multar als qui aparquen. Demana que s'hi pose senyalització. 

Carles Molina contesta que ho passen tot per Registre; a més informa que enguany la caseta 

d'informació es canviarà d'ubicació per motius de seguretat, i estarà en el centre, on està l'OMAC. 

Isabel Valentín pregunta si l'OMAC seguirà amb cita prèvia; opina que funciona bastant malament, que 

hi ha un parell de telèfons als quals telefones i ningú els agafa. 

Puri Vives contesta que, de moment, sí que seguiran amb cita prèvia, que cal tindre en compte que a 

això de la Covid s'ha unit la posada en marxa de l'administració electrònica, que va començar unes 

setmanes abans del confinament. Explica que s'ha estat quasi tres mesos sense atenció i s'ha acumulat 

el treball, però que s'anirà traient a poc a poc; a més s'està reforçant el personal. 

Isabel Valentín exposa la necessitat urgent de la licitació d'una altra línia d'autobusos; opina que el 

transport públic de la pedania és deficient, els autobusos estan obsolets i, a més, els diumenges i festius 

no hi ha servei. D'altra banda, comenta que tenen sol·licitat el servei de TaxiElx des de fa diversos anys 

i encara no s'ha posat en marxa. També comenta que els taxis que han de fer guàrdia a la Marina, no la 

fan. 

Puri Vives els contesta que li ho traslladarà a Esther Díez, encara que ella ja ho sap, i està veient alguna 

cosa sobre els autobusos; de tota la resta també farà trasllat i contestarà al més prompte possible. 
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Sense més assumptes a tractar, es dona per finalitzada la sessió. 

 

 


